
Høringssvar fra Handicaprådet ang. Budgettet 2024-2027 

 

Dette høringssvar kommer trods vi har skrevet et sammen med ældrerådet, men dette her 

ønskede de ikke at tage stilling til. 

 

A-skema 16a. Der er en sætning som skurer i vores øre nemlig “mulig nedlæggelse af 19 p-pladser 

for enden af kongevejen”  

Hvad med handicap parkering? 

Svar: 

Det kan vi slet ikke bifalde, da dette vil gøre det svært for handicappede der kommer i bil at besøge 

byen, grundet der bliver langt at gå. 

 

 

Vi kan desværre ikke se hvad budgettet er for handicaprådet er, da det burde stå under sektor 9, men 

her er intet. 

Vi håber meget på at man ikke vil skære i handicaprådets økonomi og vi håber på at man vil hæve 

beløbet fra kr.104000 til tilgængelighed til kr.120000-125000 da alt er blevet dyrere og dette gør at 

vi ikke kan sætte gang i de projekter som vi gerne vil. 

 

Vi har også et stort ønske om at man afsætter penge til at gøre svømmehallen tilgængelig, her 

tænker vi på at der skal etableres dørpumper, ved handicap/familie omklædningsrummene, da 

dørene er meget tunge og dette gør at man ikke kan tage i svømmehallen alene hvis man er 

handicappede, dette taler imod vores handicappolitik. 

Vi ser også gerne at der sættes penge af til undervisning af svømmehallens personale i brugen af 

den lift som man investerede i da vi i Dragør fik en ny svømmehal, som personalet ikke kan betjene 

 

Vi ønsker også at man kigger ind i at etablere en til to handicap p pladser ved Enggården 

Strandjægervej 3, der er et fint lille græsområde til venstre for indgangen som let kan anvendes til 

dette. 

 

På vegne af Handicaprådet 

Jeanet Barth 

Formand 



 


